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A helyi rendőrség vezetője többször is arról beszélt, hogy több kamera többet látna a
szeméttárolók közelében. László Szabolcs szerint így be lehetne azonosítani azokat, akik
rendszeresen a szeméttárolók mellé helyeznek el nagyobb mennyiségű hulladékot. A
szemétszállítással megbízott RDE Hargita  csak az
edényekben levő háztartási hulladékot viszi el, a tárolók mellé elhelyezett dolgokat nem köteles
elszállítani.

  

A Bethlen-lakótelepen, ahogy a város más részein is, nem ez az egyetlen eset, több tároló
mellett állnak kisebb-nagyobb hulladékhegyek. A kukázókra ebben az esetben nem lehet
panasz – képünk elkészítésekor egy guberáló fiatalember türelmesen megvárta a fotó
elkészülését, és csak utána állt neki átkutatni a szeméthalmot.
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